
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από το αριθ.21/23-6-2020 πρακτικό, τακτικής δια περιφοράς συνεδρίασης, της Οικονομικής Επιτροπής Δήμου 
Ξάνθης  
  
Αριθ. Απόφασης 143       Περίληψη 

Αποδοχή δωρεών 
 
Στην Ξάνθη, σήμερα 23 Ιουνίου 2020, ημέρα Τρίτη και ώρα έναρξης 09:00 – 11:00 ώρα λήξης, συνήλθε σε 
τακτική διά περιφοράς συνεδρίαση, η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Ξάνθης, ύστερα από την 
αριθμ.πρωτ.14227/19-6-2020 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της, Εμμανουήλ Τσέπελη, Δημάρχου 
Ξάνθης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 184 του Ν.4365/2019, το άρθρο 10 της Π.Ν.Π. «Κατεπείγοντα 
μέτρα αντιμετώπισης των αρνητικών συνεπειών εμφάνισης Κορωνοϊού COVID 19 και της ανάγκης 
περιορισμού της διάδοσης του», τις αριθμ.18318/13-3-2020, 40/-31-3-2020 και 163/33282-29.05.2020 
εγκυκλίους του ΥΠΕΣ και το άρθρο 67 του Ν.3852/2010 προσαρμοσμένο στις προαναφερόμενες διατάξεις, 
προκειμένου να συζητηθούν τα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 9 μελών βρέθηκαν παρόντα 9 μέλη δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1. Τσέπελης Εμμανουήλ (Πρόεδρος) 
2. Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος 
3. Ελευθεριάδης Απόστολος 
4. Ζερενίδης Ιωάννης 
5. Μπεκήρ Ογλού Σουά 

6. Παπαδόπουλος Κυριάκος 
7. Παπαχρόνης Ιωάννης 
8. Σταυρακάρας Παναγιώτης 
9. Φανουράκης Εμμανουήλ 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
Κανένας  
 
Ο Πρόεδρος Εμμανουήλ Τσέπελης, κήρυξε την έναρξη της διά περιφοράς συνεδρίασης τής Οικονομικής 
Επιτροπής και αφού εισηγήθηκε το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη των μελών την 
αριθμ.πρωτ.13775/16-6-2020 εισήγηση της Δ/νσης Οικονομικών Υπηρεσιών, η οποία έχει ως εξής: 

«Έχοντας υπόψη: 1. Τις διατάξεις του άρθρου 72 του Νόμου 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από 
την παρ. 1 του άρθρου 3 του N. 4623/19 (ΦΕΚ 134/09.08.2019 τεύχος Α'), που αφορά στις αρμοδιότητες 
της Οικονομικής Επιτροπής και αναφέρει ότι αυτή αποφασίζει για την «... αποφασίζει για την αποδοχή 
κληρονομιών, κληροδοσιών και δωρεών,..» 2. τις ΓΙΝΙΙ, 25-2-2020 ΦΕΚ 42/τ.Α, Ι 1-3-2020 ΦΕΚ 55/τ.Α, 
14-3-2020 ΦΕΚ 64/τ.Α, 20-3-2020 ΦΕΚ 68/τ.Α„ 30-3-2020 ΦΕΚ 75/τ.Α, 13-4-2020 ΦΕΚ 84/τ.Α/ και τους 
Νόμους 4682/2020 και 4683/2020 3. το με αριθμ. πρωτ. 20- Ι 20/15-6-2020 έγγραφο της ΜΕΓΑ 
ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΑΤΟΜΙΚΗΣ ΥΓΙΕΙΝΗΣ A.E., με θέμα «δωρεά προϊόντων», για την πρόθεσή της να 
προσφέρει στο Δήμο Ξάνθης, είδη ατομικής υγιεινής (αναγράφονται αναλυτικά στο συνημμένο) Παρακαλώ 
να εισηγηθείτε τη λήψη απόφασης για την αποδοχή ή μη της δωρεάς από την προαναφερόμενη εταιρεία». 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος και Κυριάκος Παπαδόπουλος, σύμφωνα με 
την από 23-6-2020 ηλεκτρονική δήλωσή τους, καταψηφίζουν διότι: «η παρούσα Δημοτική Αρχή δυστυχώς, 
επιμένει στις συνεδριάσεις «δια περιφοράς», ακόμα και σήμερα 23 Ιουνίου, στη 9μελή της Οικονομική 
Επιτροπή και μάλιστα για πάρα πολύ σοβαρά θέματα που βέβαια τα περισσότερα από αυτά ούτε επείγοντα 
είναι, ούτε αφορούν την πρόληψη για τον COVID-19, θέματα για τα οποία δεν μπορούμε να ζητήσουμε 
διευκρινήσεις προκειμένου να ψηφίσουμε. Την ίδια στιγμή μάλιστα που ήδη έχει συγκαλέσει όπως 
προβλέπεται άλλωστε μετά την 31 Μαΐου του 2020, ένα «δια ζώσης» Δημοτικό Συμβούλιο για την επόμενη 
ημέρα». 
 Ο δημοτικός σύμβουλος Παναγιώτης Σταυρακάρας, σύμφωνα με την από 23-6-2020 ηλεκτρονική 
δήλωσή του: «Σας δηλώνουμε για ακόμη μία φορά ότι η εμμονή σας στις «δια περιφοράς» συνεδριάσεις 
οδηγούν στον ευτελισμό και στην απαξίωση της λειτουργίας της Οικονομικής Επιτροπής, ενός μικρού και 
ευέλικτου συλλογικού οργάνου του Δήμου μας, τη στιγμή μάλιστα που από αύριο Τετάρτη 24 Ιουνίου 2020 
θα πραγματοποιούνται πλέον Δημοτικά Συμβούλια «δια ζώσης», με την παρουσία δηλαδή 40 και πλέον 
μελών και άλλων συμμετεχόντων σε αυτό. Εδώ και 3 μήνες σας επισημαίνουμε διαρκώς ότι αυτή η 
λανθασμένη και απαράδεκτη πρακτική σας και η αποφυγή τηλεδιασκέψεων στερεί από όλους μας το 
δικαίωμα ενός δημοκρατικού διαλόγου, με ανταλλαγή απόψεων και επιχειρημάτων, που θα βοηθούσε 
καθοριστικά στη λήψη σωστών αποφάσεων, ειδικά για πολύ σημαντικά θέματα όπως είναι κάποια από αυτά 
που αναφέρονται στη σημερινή συνεδρίαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Ξάνθης. Επειδή 
πιστεύω ότι αυτή η επιμονή σας υποκρύπτει ξεκάθαρα πολιτικές σκοπιμότητες, για όσο συνεχίζεται αυτή η 
διαδικασία θα καταψηφίζω πλέον όλα τα θέματα που θα εισάγονται προς συζήτηση με αυτόν τον τρόπο. Για 
όλα τα παραπάνω σας δηλώνω ότι ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΩ τις εισηγήσεις και των δεκαπέντε (15) θεμάτων της 
σημερινής ημερήσιας διάταξης της Οικονομικής Επιτροπής και σας καλώ να πράξετε για το ζήτημα που σας 
προανέφερα ό,τι και οι υπόλοιποι Δήμοι της Ελλάδας». 

Ο δημοτικός σύμβουλος Ιωάννης Παπαχρόνης, σύμφωνα με την από 23-6-2020 ηλεκτρονική 
δήλωσή του, καταψηφίζει διότι: «…και πάλι όλα τα ανωτέρω θέματα για τον λόγο ότι, όπως σας εξηγήσαμε 
και στην πρόσφατη συνάντηση των δημοτικών συμβούλων της παράταξης μας με το πρόσωπό σας, στη δια 
της περιφοράς συνεδρίαση, σε αντίθεση με την τηλεδιάσκεψη, δε δίδεται η δυνατότητα συζήτησης ώστε να  
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εξασφαλιστεί η ευκαιρία σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους να υποβάλλουν ερωτήματα και να 
τοποθετηθούν με αποτέλεσμα να εξαχθούν τα βέλτιστα και ουσιώδη συμπεράσματα. Το Υπουργείο 
Εσωτερικών με την υπ αριθμ 40 εγκύκλιο του (Α.Π. 20930/31-3-2020) αναφέρει ότι τα συλλογικά όργανα 
μπορούν να κάνουν εκτός από συνεδρίαση δια περιφοράς και συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη. Επιμένουμε 
κύριε Πρόεδρε να πιστεύουμε και όπως το απέδειξε και η πρόσφατη εμπειρία των τελευταίων μηνών, ότι 
στην δια περιφοράς διαδικασία οποιασδήποτε συνεδρίασης δεν μπορεί να εξασφαλιστεί στην πράξη η 
φανερή ψηφοφορία, η διαλογική συζήτηση και η λήψη των πιο ορθών αποφάσεων που αφορούν την τοπική 
κοινωνία. Η ορθότερη απόφαση για το εάν δύναται κανείς να υπερψηφίσει ή να καταψηφίσει ένα θέμα 
εξάγεται μέσα από διαλογική συζήτηση και όχι απλά μόνο μέσα από την μελέτη των εισηγήσεων των 
θεμάτων. Σας επαναλαμβάνουμε λοιπόν κ. Πρόεδρε, ότι αυτές είναι οι αρχές μας και υπό αυτό το πρίσμα 
αναζητούμε το όφελος της Πόλης. Εξάλλου εάν η μόνη προϋπόθεση για την εξαγωγή συμπερασμάτων ήταν 
η μελέτη των εισηγήσεων χωρίς την φυσική παρουσία και επικοινωνία των Προσώπων, τότε διαχρονικά δεν 
θα είχε ποτέ νόημα και ουσία η συνάθροιση των αιρετών συμβούλων στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημαρχιακού Μεγάρου, αφού ο οποιοσδήποτε θα μπορούσε να σας αποστείλει την απόφαση του μέσω 
ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, έχοντας φυσικά μελετήσει μόνο τις εισηγήσεις. Τέλος κύριε Πρόεδρε, κύριε 
Δήμαρχε Ξάνθης, θα πρέπει να εξετάσετε κατά την ταπεινή μας άποψη και το πόσο ηθικό είναι να 
συνεχιστεί αυτή η διαδικασία σε ένα όργανο διοίκησης στο οποίο έχετε την απόλυτη πλειοψηφία. 
Πλειοψηφία που σχηματίστηκε λόγω νομικών διατάξεων και όχι εξαιτίας της βούλησης του Ξανθιώτικου 
λαού. Νόμιμο είναι. Ηθικό σε καμία των περιπτώσεων». 

Τέλος ο Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 
Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

Αποδέχεται την προσφορά που έχει αποσταλεί από την εταιρία ΜΕΓΑ ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΑΤΟΜΙΚΗΣ 
ΥΓΙΕΙΝΗΣ A.E.   - στο πλαίσιο της προστασίας, της δημόσιας υγείας και των μέτρων για την αποτροπή της 
διασποράς του κορωνοϊού COVID- 19 - είδη ατομικής υγιεινής 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι, Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, Κυριάκος Παπαδόπουλος, 
Παναγιώτης Σταυρακάρας και Ιωάννης Παπαχρόνης, για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος 
της παρούσης απόφασης.  
…………………………………………………………………………………………………………..………  
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
       Ο Πρόεδρος           Τα μέλη 
Εμμανουήλ Τσέπελης           (Ακολουθούν υπογραφές)   
      (υπογραφή)                                                         

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη, 24-6-2020 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Γραμματέας της Οικονομικής Επιτροπής 

Μαρία Άννα Ανδρέου  
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